
NENAD MATIĆ: 

 - Ima puno, malo sam promukao, ima puno stvari za koje bi mogli pričati danas i koje 

su važne i ozbiljne ali ja sam jednoj djevojci obećao da ću izložiti njen slučaj pa ću evo pročitati 

njen dio email-a koji mi je došao, a završiti ću s onim što ću sada reći da tražim da Gradski 

kontrolni ured provjeri u Mačevalačkom savezu Grada Zagreba namjensko trošenje sredstava 

koji su dati, pročelnik je s time sve upoznat, da se vidi ako su nenamjenski potrošena da se 

naprave određene radnje. 

 "Poštovani svi, 

 Nakon niza godina u hrvatskom i zagrebačkom mačevanju nakon puno napisanih molbi 

i email-ova gdje sam samo tražila da dobijem minimum onoga što je po sebi bilo razumljivo jer 

sam među prvih 100. što nikad do sada nije bilo u hrvatskom mačevanju u ženskoj kategoriji 

11. u svijetu a 8. u Europi. Na žalost cijeli moj sportski put obilježile su samo dvije stvari, samo 

sam žensko a žene su nestalne i lako zaljubljive pogotovo u floretu koje je u Hrvatskoj 

tradicionalno muška disciplina. I 2. osudila sam se najgore proći u prometnoj nesreći na 

povratku sa prvenstva u Marseilleu. Moje ozljede su bile okarakterizirane kao teške ozljede, 

lom lubanje, nagnječenje mozga, naknadno četiri plastične operacije kapka.  

Za mene odlukom saveza nije bio plaćen niti sanitet iz Italije iako mi je bio neophodan.  

Kao najbolja učenica generacije ponavljam ja sam školsku godinu tada, nisam se družila koliko 

sam željela i djetinjstvo mi je imalo sasvim drugi smjer. Vrhunski sam sportaš i prvakinja sam 

Hrvatske već godinama u svim kategorijama uključujući i seniorsku. Inače je ona juniorka tako 

da, samo da znate. I nadalje sam u tretmanu poliklinike za zaštitu djece i mladih Grada Zagreba. 

Završavam gimnaziju Tituš Brezovački. Moja želja je uz studij najviše se posvetiti mačevanju 

da ostanem u Hrvatskoj te da pokušam ostvariti san i otići na olimpijske igre u Parizu 2024. 

godine.  

 Uvidom u moje sportske rezultate te zbog mojih pojačanih medicinskih potreba koje su 

posljedica prometne nesreće Gradski ured za sport je početkom sezone za mene u Mačevalački 

savez Grada Zagreba uplatio 25 tisuća kuna a sve kako bi mi se omogućio daljnji napredak koji 

novac koji je za mene isplaćen nije stigao do mene a trebala se inače kupiti oprema za svjetsko 

prvenstvo i neke stvari. U sezoni 2021./2022. bila sam prva samo na jednom juniorskom… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …Svjetskom kupu Zagreb a muška selekcija na 4. (Uzbekistan, Francuska, Poljska, 

Španjolska.)" 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepa zastupniče. 

 

 NENAD MATIĆ: 

 - Samo želim reći da Gradski kontrolni ured… 

 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Kome ste postavili pitanje? 

 

 NENAD MATIĆ: 

 - Gradonačelniku Grada Zagreba da ode provjeriti to. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Dobro. Imati ćete pravo na dodatno pitanje.  

 

 



 NENAD MATIĆ: 

 - I samo jedna, samo jedna… Nije …… Ovo je prvi… Ja sam dugo u Skupštini.  

Molim vas da produžite aktualni sat još za kolege do kraja jer stvarno ovo nije bio aktualni sat. 

Puno vremena je oduzeto. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala vam lijepo. Idemo sada na odgovor gradonačelnika.  

Želi li odgovoriti? Želi. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Ako je ovo sve točno što ste rekli u pismu, a nemam razloga vjerovati da nije, 

definitivno daje povod da se napravi, da dam nalog Kontrolnom uredu da izvrši kontrolu u 

Mačevalačkom savezu. Kao što znate Mačevalački savez je dio Sportskog saveza Grada 

Zagreba. Mislim svašta smo već našli u tim kontrolama i kao što znate i u "Ciboni" i u drugim. 

I od početka sam rekao da treba napraviti reda u sportu Grada Zagreba i u tom smislu nema 

nikakvog razloga da ne dam nalog Kontrolnom uredu da napravi kontrolu i da vidimo šta se 

tamo dešava tako da ću to i učiniti. A volio bi ako mogu pismo… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - …ako mogu pismo dobit tako da mogu na temelju toga i djelovati. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite zastupniče Matić. 

 

 NENAD MATIĆ: 

 - Evo dodatno bi pojasnio samo. Znači, njen tekst dalje ću pročitati.  

"Nemam više ni želje, ni volje objašnjavati neobjašnjivo i moliti 200 kuna za hranu na 

europskom prvenstvu. Za predstojeće Svjetsko prvenstvo u Dubaiu za mene sve plaća Svjetska 

mačevalačka federacija ali nemam opremu za istu." I sukladno tome ja ću vam dati i ovo. 

Mislim da, samo da kažem navodno, a to trebate i provjeriti, da su čak velik dio saveza ili njih 

duplo prikazivali troškove i Gradu Zagrebu i da se jedan te isti proračunski novac duplo 

opravdavao. Ako je to istina… Pročelnik sve zna, svi znaju. Probali su se uključiti ali naprosto 

neke linije ne možete probiti. Neki sustavi funkcioniraju bez obzira tko bio i tko se god trudio 

to probiti, a pogotovo što se tiče sporta njoj je to jasno i rečeno da kao ženski floret nije u 

prioritetu pa onda sukladno tome… Ali onda neka joj barem isplate novac koji je Grad Zagreb 

dao za nju. 

 

 

  


